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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„A hazai jegykezelő rendszer fejletlensége vagy az osztrák vasutas kollegák hanyagsága
nehezíti a nemzetközi vasútvonalakon közlekedők mindennapjait? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ha hihetünk a MÁV kommunikációs osztályának, akkor eddig „csupán” pár száz emberne k

kellett kétszer fizetnie az Ausztriában vásárolt, otthon nyomtatott vonatjegyét, ami lehet, hog y

alacsony szám, de ha azt vesszük alapul, hogy naponta — de főleg a hétvégéken — hányan

közlekednek nyugati szomszédunktól hazafelé otthon nyomtatott jegyekkel, akko r

nyilvánvaló, hogy ez a szám egyre csak növekedni fog . A tisztánlátás kedvéért vegyük á t

gyorsan a problémát, a MÁV tulajdonában lév ő , jelenlegi jegyvizsgáló eszközök nem képese k

felismerni azokat a menetjegyeket, amelyek otthon kerültek nyomtatása és ezáltal ne m

rendelkeznek a megfelelő — hitelességet jelző — biztonsági tulajdonságokkal . Gondoljunk csak

a papír típus vagy a vonalkódok közötti különbségre, amelyek a jegypénztárban vag y

automatában váltott és az otthon nyomtatott jegyek között vannak. Ennek betudhatóan, egy

nemzetközi vonalon, amely a két ország között jár, az otthon nyomtatott jegyeket az osztrá k

vasúti társaság jegyellenőreinek kellene ellen őrizni még a határ átlépése el ő tt, máskülönben a

magyar oldalon, a MÁV ellenőre erre nem lesz képes, alkalmas eszköz hiányában, így



kénytelen lesz új jegyet vetetni az utassal . Mivel az osztrák kollegákra valószín űleg nem
képes olyan nyomást helyezni a MÁV, hogy minden utas jegye ellenőrizve legyen, ezért
kénytelen lesz fejleszteni jegykezel ő rendszerét .

Kérdezem tehát Miniszter Urat, mikorra várható ez a fejlesztés, hogy ne kelljen az
otthon nyomtatott jeggyel rendelkező utasoknak kétszer megvásárolniu k
menetjegyüket?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015. november 12 .

Tisztelettel ,

Magyar Zoltán
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